
Vragen van de SP aan wethouder Wolthers over schrappen buslijnen
(agendapunt 3, 25 november 2020)

Geacht college

Het NH nieuws meldde recent dat Connexxion vervroegd buslijnen in het Gooi gaat 
schrappen:

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/276242/busvervoerder-snijdt-eerder-in-gooise-
verbindingen-door-teruglopend-reizigersaantal

Ook voor Hilversumse lijnen heeft dit gevolgen. De dienstregeling van lijnen 2, 4, 104 en 107 
wordt gehalveerd.

Met name voor bv Loosdrecht kan dit een impact hebben op de bereikbaarheid.

De SP hecht aan en fijnmazig OV en een goed bereikbaarheid. 

Daarom hebben we de volgende vragen voor de wethouder:

1. Is de wethouder over deze aanpassingen geïnformeerd, en is ze in gesprek geweest met 
verantwoordelijken van Connexxion dan wel de provincie over deze aanpassingen?

2. Wat zijn de gevolgen voor de bereikbaarheid van de door deze lijnen bediende lokatie, 
waaronder Loosdrecht en het TerGooi ziekenhuis?

3. Zijn er maatregelen getroffen om eventuele teruggang in bereikbaarheid te compenseren? 
Zo ja welke? Zo nee waarom niet?

4. Hoe wordt voorkomen dat de mindere beschikbaarheid van het OV gat leiden tot nog 
minder reizigers, terwijl het gebruik van OV al onder druk staat?

Vriendelijke groet,

Pierre van Rooden

SP Hilversum
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